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Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: PvdA 

  

GR VRZL 

Vraagnummer:  1 

Pagina: Rampenbestrijdingsplan hoogwater is vernieuwd 

Vraag: Welke kwetsbare objecten zijn toegevoegd aan het plan ? 
 

Antwoord: In overleg met de fractie PVDA is vraag vervallen. 

  

Vraagnummer:  2 

Pagina:  

Vraag: Waar komt het coördinatiecentrum als er internationaal wordt samengewerkt ?  
 

Antwoord: Bij de internationale samenwerking tijdens hoogwater komt er geen internationaal 
coördinatiecentrum. Dit omdat het door verschillen in structuren erg lastig wordt 
om een gezamenlijk crisiscoördinatiecentrum op te tuigen en hier met elkaar 
besluitvorming op thema's te nemen. Daarbij zijn ook nog eens de verschillen in 
crisis per land anders. De verschillende crisiscoördinatiecentra in Nederland 
(VRLN/VRZL), België (Luik/Limburg) en Duitsland (Kreisen) hebben onderling wel 
contact met elkaar. Dit doen we middels overleggen tussen de crisisdiensten 
(Teams/Telefonisch danwel ter plaatse). Dit kunnen overleggen over evacuatie, 
stand van zaken, bijstandsaanvragen of overige bijzonderheden in de crisis van het 
betreffende land zijn. De effecten op het andere land worden hierbij dan ook 
besproken. 

  

Vraagnummer:  3 

Pagina:  

Vraag: Wat zijn de leermomenten van de dijkdoorbraak recent in Boscherveld ? 
 

Antwoord: In overleg met de fractie PVDA is vraag vervallen. 

  

Vraagnummer:  4 

Pagina: Begroting 2024 
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Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: PvdA 

  

GR VRZL 

Vraag: Waarom is de bijdrage opleidingskosten voor Maastricht zo hoog ? is er sprake van 
veel uitstroom ? waardoor weer meer instroom gekomen is ? is er een andere 
reden ? 
 

Antwoord: De bijdrage opleidingskosten van de gemeente Maastricht is ongewijzigd ten 
opzichte van eerdere jaren. In tegenstelling tot de gemeentelijke bijdrage regulier 
vindt op de opleidingskosten geen indexering plaats en blijft de bijdrage per 
deelnemende gemeente VRZL gelijk. 

  

Vraagnummer:  5 

Pagina: Begroting meld – en coördinatiecentrum  

 

Vraag: Wie is de opvolger als voorzitter van mw Penn  te Strake ? 
 

Antwoord: Burgemeester W.A.G. Hillenaar 

  

Vraagnummer:  6 

Pagina:  

Vraag: Waarom heeft Maastricht in verhouding tot andere gemeenten zo ’n hoge bijdrage 
per inwoner  27.845 namelijk ? 
 

Antwoord: In overleg met de fractie PVDA is vraag vervallen. 

GR  

 


